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Nr. 29728/2022 

 
 
 
 
 
PROCES- VERBAL 

încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Cluj din data de 27 iulie 2022 

 

Dl. Alin Tișe: 
Bună ziua!  
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, prin Dispoziţia nr. 301 din 21 iulie  2022  
am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă ordinară pentru astăzi, data de 
27 iulie 2022, ora 1100. Convocarea consilierilor judeţeni s-a făcut în scris, prin 
mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâre, precum şi materialele însoţitoare, au fost postate 
pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, au fost afişate la sediul acestuia şi au fost 
transmise electronic tuturor consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la 
desfășurarea acestei ședinței publice a fost afişat la sediu, postat pe site-ul 
propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Judeţean Cluj se vor 
desfășura prin intermediul unei platforme online de videoconferință, începând 
cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe platforma online de 
videoconferinţă, după semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească 
procedura de înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat că din totalul celor 
37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 33 
de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a 
lucrărilor şedinţei.  
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În acest moment absentează dl. Balla Francisc, Dl. Abrudan Traian, d-na 
Muscă Elena și dl. Felezeu Călin Valentin. 

* 
Menționăm faptul că până la încheierea ședinței s-a modificat numărul membrilor 

prezenți, fiind prezenți un număr de 35 de membri, deoarece pe parcursul desfășurării 
ședinței s-a înregistrat și prezența domnului domnului Felezeu Călin Valentin și a domnului 
Balla Francisc. 

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar 

general al judeţului. 
Au fost invitate şi se află prezente persoane cu funcţii de conducere din 

aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Cluj, precum și din entitățile 
aflate în subordinea/coordonarea/autoritatea Consiliului Judeţean Cluj care au 
tangenţă cu materialele supuse dezbaterii.   

* 
Dl. Balla Francisc: 
 Buna ziua! 

Nu mă văd pe lista de prezență. 
Dl. Alin Tișe: 
 Verificăm! 
 Nu sunteți înregistrat, dar o să vă înregistrăm acum. 
 

* 
Având în vedere faptul că între timp s-a conectat și domnul Balla Francisc, vom 

proceda la înregistrarea prezenței acestuia.  
În urma înregistrării, constat că din totalul celor 37 de membri în funcţie care compun 

Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 34 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru 
buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează Dl. Felezeu Călin Valentin, Dl. Abrudan Traian și d-na 
Muscă Elena. 

* 
Înainte de a merge mai departe, doresc să vă anunț că există înregistrată 

la Consiliul Județean Cluj o adresă venită din partea PMP prin care suntem 
informați că dl. consilier județean Călin Cosma a fost exclus din partid de către 
forurile de conducere ale PMP. Între timp, înțeleg că aceste acte au ajuns la 
Instituția Prefectului Județului Cluj, iar prefectul urmează sau nu să emită 
Ordinul de încetare a mandatului de consilier județean al domnului Cosma. 
Fac precizarea că, Consiliul Județean Cluj nu poate emite acest ordin  în lipsa 
poziției oficiale pe care Instituția Prefectului Județului Cluj trebuie să o aibă. De 
asemenea, fac precizarea că în cazul în care părțile din acel litigiu, partidul, 
respectiv colegul nostru, domnul Cosma, s-au prefectul sunt în dezacord, ei 
sunt cei ce trebuie să acționeze în judecată și să ne furnizeze o hotărâre 
judecătorească. Rămâne de văzut situația în care după o perioadă de timp 
domnul Cosma va pierde mandatul de consilier județean sau nu, dar vorbesc 
de situația în care va pierde, ce se va întîmpla cu voturile exprimate până 
atunci în calitate de consilier județean, cele de la momentul excluderii din 
partid și până la momentul în care o să vină o hotărâre judecătorească în 
dezavantajul dânsului, fiincă dacă vine în avantajul dânsului, ar rămâne 
consilier județean și nu ar fi niciun efect din acest punct de vedere. Rămâne în 
discuție ce se întâmplă cu voturile exprimate de dânsul din momentul 
excluderii din partid, noi fiind informați de această excludere, până la 
momentul în care va exista o hotărâre judecătorească sau un ordin de prefect, 
dar în lipsa ordinului prefectului, noi nu putem să..... Fac această precizare 
pentru că părțile implicate ne solicită fiecare în felul ei să intervenim și să 
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lămurim problema aceasta, ori aceasă problemă nu poate fi lămurită prin 
hotărâre de consiliu județean, chiar dacă partidul a trimis către noi un act de 
excludere din partid. Atunci, aș ruga părțile implicate să nu ne mai solicite 
constatarea încetării calității de membru al consiliului județean întrucât nu 
avem această competență până când Instituția Prefectului Județului Cluj sau 
o instanță de judecată nu emite un act în acest sens. 

Mă întreb dacă cineva ca contesta din acest moment până în momentul 
în care se va da o sentință, se va contesta sau nu votul dat de colegul nostru, 
domnul Cosma, și în măsura în care vor fi astfel de contestații vom vedea 
atunci, pentru că nu există o prevedere legală în acest sens, ce se intâmplă cu 
voturile exprimate din momentul excluderii din partid, care presupune 
pierderea calității de membru și automat pierderea calității de consilier 
județean, în contextul în care nu există un ordin de prefect care să constate 
această excludere făcută de partid în mod unilateral, printr-o decizie a unor 
foruri pe care dânșii le pretind, unii pe de o parte corecte, alții pe de altă parte 
incorecte.  

Am vrut să precizez asta, nu am vrut să facem o dezbatere din acest 
subiect, pentru că nu e cazul, v-am spus punctul nostru de vedere și ceea ce 
prevede legea, ca atare, am vrut doar să fiți informați și dacă există în spațiul 
public o astfel de dezbatere să știți despre ce este vorba. 
Dl. Călin Cosma: 

Dacă îmi dați voie, domnule președinte, să spun și eu două cuvinte în 
apărarea mea? 
Dl. Alin Tișe: 

Dar nu e cazul de nicio apărare, eu am făcut o informare cu privire la 
starea de fapt, noi nu vă avuzăm de nimic, că nu suntem... 
Dl. Călin Cosma: 

Doar vreau să fac o informare, cum că există un dosar deschis la 
Tribunalul Cluj cu nr. 3318/117/2022, unde se dezbate exact această problemă. 
Dl. Alin Tișe: 

Foarte bine, înseamnă că sentința care se va da, deciziile care se vor da 
acolo vor fi definitive la un moment dat și vor fi obligatorii pentru toată lumea 
Dl. Călin Cosma: 

Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Tocmai aceasta spuneam, că în lipsa unor hotărâri judecătorești sau în 
lipsa unei decizi a Instituției Prefectului Județului Cluj nu putem să luăm o 
măsură pe care unii sau alții ne-o solicită. 

Asta am vrut să fie ca o informare prealabilă, ca atare, din punctul nostru 
de vedere, dumneavoastră aveți încă calitatea de consilier județean și vă 
exercitați acest atribut conform legii. 

Vă propun să mergem mai departe cu această ședință, cu această 
informare făcută prealabil, pentru că era important să știe toată lumea exact 
statutul pe care îl aveți  astăzi, din punctul nostru de vedere, al Consiliului 
Județean Cluj. 

* 
 

În continuare vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 
ordinare din data de 30 iunie 2022, care se găseşte în dosarul special al acelei 
şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și afişat la 
sediul Consiliului Judeţean Cluj. 
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În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 30 iunie 2022.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 29 de voturi „pentru”, 
situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Cluj 
din data de 30 iunie 2022 a fost aprobat, fără modificări. 

* 
În ceea ce privește proiectul ordinii de zi, propun suplimentarea acestuia 

cu  proiectul de hotărâre nr. 11 A și informările de la punctele 12A și 12B, care v-
au fost transmise tuturor pe e-mail. 

11A Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor serviciului public de 
operare a Centrului de Management Integrat al Deșeurilor  Cluj-Napoca 

12A Informare privind Execuția Bugetului de Venituri și Cheltuieli și 
Indicatorii cheie de performanță ai consiliilor de administrație, pe trimestrul I 
2022 la întreprinderile publice aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Cluj 

12B Informare referitoare  la  exercitarea  dreptului  de  preemţiune  în  
temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea monumentelor istorice, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, conform Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, SEMESTRUL I/2022 

Astfel, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu aceste 
puncte și vă rog să pregătiţi votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 30 de voturi „pentru”, 
astfel că suplimentarea Proiectului Ordinii de zi a fost aprobată. 

* 
Având în vedere faptul că între timp s-a conectat și domnul Dl. Felezeu călin Valentin, 

vom proceda la înregistrarea prezenței acestuia.  
În urma înregistrării, constat că din totalul celor 37 de membri în funcţie care compun 

Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 35 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru 
buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează Dl. Abrudan Traian și d-na Muscă Elena. 
 
* 

D-na Gaci Simona: 
Vă aduc la cunoștință faptul că fiecare proiect de hotărâre înscris în 

Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit de un referat de aprobare; 
de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de specialitate 
al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor 
de specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 
182 alin. (4) coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

* 
Dl. Alin Tișe: 

În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi, împreună cu 
suplimentarea aprobată anterior.  Vă rog să pregătiţi votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
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În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 31 de voturi „pentru”,  
astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat și cuprinde, după renumerotare, 
un număr de 16 puncte, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj 223/2020 privind acordarea titlului de Cetățean de 
Onoare al Județului Cluj „Clujean de onoare” personalului din 
spitalele clujene aflat în prima linie a luptei cu COVID-19 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unor active 
achiziționate în cadrul proiectului  Dotarea Unității de Primire 
Urgențe din cadrul Spitalului Clinic de Urgență pentru Copii Cluj-
Napoca, SMIS 121035 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la Compania de Apă Someș S.A., în vederea exercitării 
drepturilor de acţionar 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor părți din 
imobilul situat în mun. Cluj-Napoca, str. Iuliu Moldovan, nr. 23 și str. 
Moților, nr. 19   aflat în domeniul public al Județului Cluj și în  
administrarea Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre privind înscrierea unor componente ale 
infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public de 
alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din 
domeniul public al Judeţului Cluj  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

6. Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean și 
înscrierea în Inventarul bunurilor din domeniul public al Județului 
Cluj a imobilelor înscrise în CF 252446-C1-U18 Cluj-Napoca și CF 
250375-C1-U18 Cluj-Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al  
bugetului general propriu al Județului Cluj la  30 iunie  2022 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

8. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu 
al Judeţului Cluj pe anul 2022  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

9. Proiect de hotărâre privind însușirea unei documentații cadastrale 
pentru imobilul înscris în cartea funciară 261361 Cluj-Napoca 
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Inițiator – Alin Tișe – președinte 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea  indicatorilor de 
performanță financiari și nefinanciari pentru administratorii 
Aeroportului Internațional Avram Iancu Cluj R.A. 

Inițiator – Marius Mînzat – vicepreședinte 

11. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  indicatorilor de 
performanță financiari și nefinanciari pentru administratorul 
societății Pază și Protecție Cluj S.R.L. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor serviciului public de 
operare a Centrului de Management Integrat al Deșeurilor  Cluj-
Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

13. Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi a siguranţei 
civice a comunităţii pe primele 6 luni ale anului 2022 

14. Informare privind Execuția Bugetului de Venituri și Cheltuieli și 
Indicatorii cheie de performanță ai consiliilor de administrație, pe 
trimestrul I 2022 la întreprinderile publice aflate sub autoritatea 
Consiliului Judeţean Cluj 

15. Informare referitoare  la  exercitarea  dreptului  de  preemţiune  în  
temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea monumentelor 
istorice, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
conform Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, 
SEMESTRUL I/2022 

16. Diverse 

 
* 

 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză, respectiv aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați. 
D-na Laura Chiorean: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 1. 

* 
Am o respectuoasă rugăminte, nu mă pot conecta, nu primesc acceptul 

nici depe tabletă, nici de pe laptop, doar de pe telefon. Dacă pot verifica cei de 
la tehnic, să-mi permită accesul de pe un alt divice? 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog să verificați pentru doamna consilier județean! 
* 

Nu puteți nici acum? Încercați acum doamna Chiorean! 
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D-na Laura Chiorean: 
Acum, da! Mulțumesc! 

Dl. Alin Tișe: 
Bine, în regulă!  
Vă rog acum, dacă mai sunt intervenții? 

Dl. Lucian Cordiș: 
Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 

Ordinea de zi la pct. crt. nr. 10. 
D-na Violeta Mureșan: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 9. 
Dl. Cristian Ciuta: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 1. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
Dacă nu mai sunt alte intevenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 

ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 
D-na Gaci Simona: 
 Cu privire la acest aspect, precizez faptul că în conformitate cu 
prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, consilierii 
judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea 
la  adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos 
material și sunt obligați să anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe 
care îl au la adoptarea proiectelor de hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la 
adoptarea proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai 
sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la 
care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestor 
hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la 
adoptarea proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 1 avem 2 abțineri, a doamnei Laura 
Chiorean și a domnului Cristian Ciuta; 

2. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 9 avem 1 abținere, a doamnei Violeta 
Mureșan; 

3. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 10 avem 1 abținere, a domnului Lucian 
Cordiș. 
 

* 
 

Dl. Alin Tișe: 
 Dacă legat de ordinea de zi mai sunt intervenții? 

Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem punctele de pe 
ordinea de zi, astfel: 

 
1. Punem în discuţie Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii 

Consiliului Județean Cluj 223/2020 privind acordarea titlului de Cetățean 
de Onoare al Județului Cluj „Clujean de onoare” personalului din 
spitalele clujene aflat în prima linie a luptei cu COVID-19, cu mențiunea 
că a fost analizat în comisiile noastre de specialitate. 
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 După cum știți, Consiliului Județean Cluj, în urmă cu aproximativ un an  
a mai votat o astfel de hotărâre în care am avut dorința de a acoda acest titlu, 
lucru care s-a și întâmplat, personalului din spitale, inițial spitalele care au 
aparținut Consiliului Județean și ulterior și celor din municipiu și din județul 
Cuj. Încerc să explic puțin  acest proiect și să motivez această hotărâre: ultimii 
doi ani au reprezentat o adevărată provocare pentru personalul din spitalele 
clujene și din instituțiile de profil, cu rol în salvarea de vieți omenești și 
asigurarea asistenței medicale aflat în prima linie în lupta cu COVID -19. Deși s-
au confruntat cu numeroase dificultăți, acești adevărați eroi ai zilelor noastre,  
au făcut eforturi mari pentru îmbunătațirea stării de sănătate și salvarea vieții 
celor afectați cu temutul Coronavirus.  
Conștientizând rolul și importanța personalului din instituțiile medicale 
clujene și din cadrul unităților de importanță strategică în acest domeniu, pe 
tot parcursul pandemiei de coronavirus, precum și contribuția deosebită 
adusă la creșterea calității actului medical și la salvarea a mii de vieți omenești, 
în contextul extrem de dificil determinat de situația pandemică, se cuvine a 
acorda titlul de Cetățean de Onoare al Județului Cluj - „Clujean de onoare” 
acestor eroi care, ulterior lunii decembrie a anului 2020, s-au alăturat 
eforturilor de combatere a coronavirusului în județul Cluj. 
Considerăm a fi oportun ca aprecierea de care aceste personalități trebuie să 
se bucure din partea autorităților administrației județene şi a comunității 
județului să se materializeze prin conferirea titlului de Cetățean de Onoare al 
Județului – „Clujean de onoare” personalului din spitalele clujene și din cadrul 
instituțiilor de profil, cu rol în salvarea de vieți omenești și asigurarea asistenței 
medicale. Am avut în vedere atunci când am gândit acest  acest proiect mai 
multe instituții medicale:  

• Spitalul Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca,  
• Spitalul Clinic de Recuperare Cluj-Napoca,  
• Spitalul de Boli Psihice Cronice Borșa,  
• Spitalul Clinic Județean de Urgență Cluj-Napoca, 
• Institutul Inimii de Urgență pentru Boli Cardiovasculare „Niculae 

Stăncioiu” Cluj-Napoca, 
• Institutul Oncologic „Prof. Dr. Ion Chiricuță” Cluj-Napoca, 
• Spitalul Clinic Militar de Urgență „Dr. Constantin Papilian” Cluj-

Napoca, 
• Spitalul Clinic Municipal Cluj-Napoca,  
• Spitalul Clinic Căi Ferate Cluj-Napoca,  
• Spitalul Municipal „Dr. Cornel Igna” din Câmpia Turzii, 
• Spitalele Municipale Gherla, Dej și Turda, 
• Spitalul Orășenesc Huedin, 
• Serviciul de Ambulanță al Județului Cluj,  
• Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Avram Iancu” al 

Județului Cluj. 
 
Ca urmare a modului în care a fost formulat acest proiect se impune un 
amendament la proiect, întrucât așa cum a fost fost el intitulat, respectiv acel 
titlu pe care proiectul îl are, se impune a fi completat și cu sintagma alte 
instituții, deci pe lângă spitalele clujene, respectiv modificarea titlului și a 
anexei, care va avea în viitor următoarea formă Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 223/2020 
privind acordarea titlului de Cetățean de Onoare al Județului Cluj „Clujean de 
onoare” personalului aflat în prima linie a luptei cu COVID-19 la modul 
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general. Nu mai facem distincție între angajații spitalelor și angajații din 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență, salvare, fiind practic toți cei 
implicați în acest proces.  
Ca atare, supun la vot acest amendament propus de mine prin care vă 
propun modificarea titlului, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic 
secret. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei 
online de videoconferinţă. 

* 
Dl. Mihai Iepure : 

La întrebarea de la vot apare în continuare ,,din spitalele clujene”. Să se 
precizeze în procesul -verbal, vă rog. 

* 
Dl. Alin Tișe: 
           În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 30 de voturi „pentru”, 
astfel că amendamentul a fost aprobat, fapt ce presupune modificarea 
corespunzătoare a titlului. 

* 
 
Dl. Alin Tișe: 

Rog Comisia de specialitate nr. 1 să prezinte avizul. 
Dl. Iuliu Sămărtean: 
           Comisia nr. 1 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
            Dacă sunt intervenții la acest punct vă rog sa le faceți. 
Dl. Mihai Iepure:  
            Domnule președinte, dacă îmi permiteți? 
Dl. Alin Tișe:  
            Da, vă rog! 
Dl. Mihai Iepure:  
             Am depus și în scris și cred că l-au primit toți colegii un amendament 
prin care propun acordarea titlului de Cetățean de Onoare și medicilor de 
familie care au fost în prima linie în perioada pandemiei COVID-19. Consider 
oportun ca și acești profesioniști din domeniul medicinei primare să se 
bucure de respectul cuvenit profesiei și sacrificiilor pe care le-au făcut în acea 
perioadă. Amendamentul exact a fost depus în scris având în vedere 
propunerea dumneavoastră de modificare a titlului, amendamntul trebuie 
modificat conform noi denumiri a proiectului. 
Dl. Alin Tișe:  
           Voi supune la vot amendamentul dumneavoastră. Vă rog, dacă mai 
sunt intervenții? 
Dl. Mihai Iepure:  
             Dacă mai îmi permiteți încă o mică precizare, domnule președinte.  
Dl. Alin Tișe: 
              Vă rog! 
Dl. Mihai Iepure:  
          Știu că acum un an când a mai fost dezbătut acest proiect majoritatea 
grupurilor politice, inclusiv Grupul P.N.L. a considerat oportună introducerea 
medicilor de familie. Dacă considerați oportun și în acest moment ca această 
propunere să vină  din partea tuturor grupurilor politice, se poate achiesa cu 
mare plăcere. 
Dl. Alin Tișe:  
          Vă rog, dacă mai sunt intervenții? 
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D-na Marinela Marc: 
             Dacă îmi permiteți domnule președinte, la acel moment discuția a 
fost, că nu toți medicii de familie au acceptat să se alăture acestei campanii, 
unii au fost platiți suplimentar pentru intervențiile lor și am spus că vom 
analiza la un moment dat dacă se impune, dar este greu de făcut o analiză  
cine a fost implicat, cine nu a fost implicat, cât a fost implicat. Nu se poate 
compara cu efortul, cu toată stima, pentru tot personalul medical, cu 
eforturile medicilor din spitalele care au fost în prima linie COVID. Cei de la 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență care au fost tot timpul pe baricade. 
Doar atât doream să spun, pentru că așa a fost discuția la acel moment., de 
aceea nu am fost atunci de acord să modificăm proiectul de hotărâre. 
Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe:  
              De acord și eu cu dumneavoastră, putem acorda și medicilor de 
familie, cum putem acorda și altor categorii socio-profesionale, doar să ne 
asigurăm că intr-adevăr aceaste persoane au avut această activitate în concret 
și vă informez că o să și verificăm partea de medici de familie care trebuie să 
aibă o justificare și o dovadă a activității făcută în acest sens. Va trebui să ne 
lămurim, iar în măsura în care există astfel de situații în care medicii de familie 
au prestat o astfel de activitate nu suntem împotrivă, dar asta presupune o 
verificare din partea Consiliului Județean. Însă existând o propunere venită din 
partea domnului Iepure, vă rog să îmi permiteți să supun la vot  
amendamentul dumneavoastră, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic 
secret. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei 
online de videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 6 voturi „pentru”, astfel că 
amendamentul a fost respins. 

* 
Dl. Alin Tișe:    

Dacă mai sunt alte propuneri la acest proiect? 
Dl. Mihai Iepure: 
         Dacă mai permiteți o precizare domnule președinte? 
Dl. Alin Tișe:  

Nu! Dacă mai sunt propuneri din partea colegilor la acest proiect prima 
dată? Dacă mai aveți dumneavoastră propuneri la acest proiect? 
Dl. Mihai Iepure:  

Doream să spun că aveam răspunsul Casei Județene de Asigurări de 
Sănătate Cluj privind implicarea acestor medici. Având în vedere că nu a fost 
cerut de Consiliul Judeţean Cluj, am cerut eu aceste informații, iar în cuprinsul 
amendamentului am precizat exact numărul medicilor de familie care au avut 
contracte privind gestionarea pandemiei de COVID-19. Îmi pare rău că 
amendamentul nu a trecut și nu putem acorda acest titlu și medicilor de 
familie. Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe:  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, împreună cu amendamentul aprobat, cu mențiunea că vom utiliza 
votul electronic secret.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei 
online de videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 25 de voturi „pentru” astfel 
Consiliul Judeţean adoptă Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj 223/2020 privind acordarea titlului de Cetățean de 
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Onoare al Județului Cluj „Clujean de onoare” personalului din spitalele clujene 
aflat în prima linie a luptei cu COVID-19, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 135 

pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
223/2020 privind acordarea titlului de Cetățean de Onoare al Județului Cluj 
„Clujean de onoare” personalului aflat în prima linie a luptei cu COVID-19” 

 
* 

*         * 
Dl. Horea Chirteș: 

Domnule președinte, titlul nu a fost completat cu sintagma care ați dorit 
dumneavoastră. 
Dl. Alin Tișe: 

Se va completa ulterior în procesul-verbal și în hotărâre. 
Dl. Horea Chirteș: 

Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

El este înregistrat, dacă tehnic nu a apărut modificarea, oricum apare pe 
bandă propunerea și de acolo vom lua, oricum din procesul-verbal și din 
înregistrare luăm. 

Mai era cineva care dorea să intervină? 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Cred că nu mi s-a înregistrat votul anterior, am votat ”pentru”! 
Dl. Alin Tișe: 

Apare votul domnului Sămărtean? 
Dl. Lucian Cordiș: 
 Nici mie nu cred că mi s-a înregistrat votul! 
Dl. Marius Bălaj: 
 Nici mie! 
Dl. Alin Tișe: 

Din păcate, fiind vorba despre un vot secret, nu putem vizualiza și nici să 
vă înregistrăm votul. 

Deci sunt 3 persoane care v-ați exprimat votul dar nu apăreți, dar nu mai 
putem adăuga fiind vorba despre un vot secret. Rugămintea este ca la 
celelalte să ne avertizați imediat ce sesizați, pentru a putea să completăm. 

 
* 

*         * 
 

2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind darea în administrare a 
unor active achiziționate în cadrul proiectului  Dotarea Unității de 
Primire Urgențe din cadrul Spitalului Clinic de Urgență pentru Copii 
Cluj-Napoca, SMIS 121035, cu mențiunea că a fost analizat în comisiile 
noastre de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat.  
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Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 35 de voturi „pentru”, 
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind darea în 
administrare a unor active achiziționate în cadrul proiectului  Dotarea Unității 
de Primire Urgențe din cadrul Spitalului Clinic de Urgență pentru Copii Cluj-
Napoca, SMIS 121035, acesta devenind   
 

           HOTĂRÂREA NR. 136 
* 

*         * 
 

3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor 
la Compania de Apă Someș S.A., în vederea exercitării drepturilor de 
acţionar, cu mențiunea că a fost analizat în comisiile noastre de specialitate 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 33 de voturi „pentru”, 
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la Compania de Apă Someș S.A., în vederea exercitării drepturilor 
de acţionar, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 137 

* 
*         * 

4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii unor 
părți din imobilul situat în mun. Cluj-Napoca, str. Iuliu Moldovan, nr. 23 și str. 
Moților, nr. 19   aflat în domeniul public al Județului Cluj și în  administrarea 
Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisiile noastre de specialitate. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Mulțumesc! Aici am un amendament, ca urmare a analizării proiectului 
de hotărâre ulterior intrării acestuia în circuit proiectelor de hotărâri s-a 
constatat existența unei erori de redactare care vizează faptul că conținutul 
alineatului (2) al art. 1 este identic cu cel al alin. (1), astfel că nu se justifică 
menținerea alin. (2) în cuprinsul proiectului de hotărâre. 
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 În acest context apreciem oportună și necesară modificarea 
corespunzătoare a cuprinsului art. 1 în sensul eliminării alin. (20 și a 
renumerotării corespunzătoare a  următoarelor alineate ale acestui articol.  

Supun la vot amendamentul propus de mine și vă rog să pregătiți votul 
electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 30 de voturi „pentru”, 
astfel că amendamentul a fost aprobat, fapt ce presupune modificarea 
corespunzătoare a proiectului de hotărâre. 

* 
 Cu privire la proiectul în ansamblu, dacă sunt intervenții! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Da, domnule președinte! Dacă îmi permiteți o întrebare! 
Dl. Alin Tișe: 
 Vă rog! 
Dl. Mihai Iepure: 
 În adresa Spitalului de Boli Infecțioase nr. 11517 se vorbește de 4 m² 
pentru automatele de băuturi calde iar în nota de fundamentare și în proiect 
de 8 m². Oare este o eroare materială în cuprinsul adresei sau... care este 
situația exactă? 
Dl. Alin Tișe: 

Vom trimite întrebarea dumneavoastră către direcția de resort, corect 
este 8 m². 
Dl. Mihai Iepure: 

Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Mai sunt intervenții? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, împreună cu amendamentul aprobat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru”, 
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
închirierii unor părți din imobilul situat în mun. Cluj-Napoca, str. Iuliu 
Moldovan, nr. 23 și str. Moților, nr. 19   aflat în domeniul public al Județului Cluj 
și în  administrarea Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 138 

 
* 

*         * 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Domnule președinte, se poate verifica dacă mi se înregistrează votul? 
Dl. Alin Tișe: 

Sigur că da! 
Vă rog să verificați dacă s-a înregistrat votul domnului Sămărtean. 

* 
Da, s-a înregistrat! 

Dl. Iuliu Sămărtean: 
Mulțumesc! 
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Dl. Alin Tișe: 
Mergem mai departe cu derularea ordinii de zi. 

* 
*         * 

 
5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind înscrierea unor 

componente ale infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public 
de alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din domeniul 
public al Judeţului Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisiile noastre 
de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 33 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind înscrierea unor 
componente ale infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public de 
alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din domeniul public 
al Judeţului Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 139 

* 
*         * 

 
6. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind declararea de interes 

public județean și înscrierea în Inventarul bunurilor din domeniul public al 
Județului Cluj a imobilelor înscrise în CF 252446-C1-U18 Cluj-Napoca și CF 
250375-C1-U18 Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisiile 
noastre de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc! Dacă sunt intervenţii la acest punct! Dacă ați citit proiectul, 
este vorba despre un trasfer de proprietate de la Primăria Cluj către Consiliul 
Județean Cluj, cu privire la spațiul pe care în prezent îl folosește Teatrul Puck 
pentru a putea face investiții și pentru a putea face acolo practic în calitate de 
proprietari mai multe lucrări și de a finanța aceste lucrări. Am convenit cu 
primăria să facem acest transfer de proprietate publică de la primărie, consiliul 
local, respectiv municipiu, care este proprietar, către Consiliul Județean Cluj. 
Dacă sunt întrebări aici! Dacă nu, atunci vă rog să pregătiți votul! 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
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În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 35 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind declararea de 
interes public județean și înscrierea în Inventarul bunurilor din domeniul 
public al Județului Cluj a imobilelor înscrise în CF 252446-C1-U18 Cluj-Napoca 
și CF 250375-C1-U18 Cluj-Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 140 

 
* 

*         * 
 

7. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 
execuţie al  bugetului general propriu al Județului Cluj la  30 iunie  2022, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisiile noastre de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
 Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 28 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contului de execuţie al  bugetului general propriu al Județului Cluj la  30 iunie  
2022, acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 141 
 
* 

*         * 
8. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2022, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisiile noastre de specialitate. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Legat de acest proiect, există o solicitare venită din partea Spitalului 
Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello,, Cluj-Napoca, care impune un 
amendament, prin care spitalul solicită realocarea sumei de 390 mii lei primită 
de la Consiliul Județean,  de la  titlul 70 Cheltuieli de capital la Titlul 20 Bunuri 
și servicii. Având în vedere propunerea spitalului, motivată prin adresa 
managerului acestuia(adresa nr.4442/27.07.2022) vă propun acest 
amendament privind realocarea sumei de 390 mii lei,  de la  titlul 70 Cheltuieli 
de capital la Titlul 20 Bunuri și servicii pentru Spitalul Clinic de 
Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello,, Cluj-Napoca.  
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Ţinând cont de acest aspect, considerăm oportună şi necesară 
modificarea proiectului de hotărâre în cauză, astfel că se impune modificarea 
corespunzătoare a art. 2 alin. (2) și (3) din proiect, precum și a anexelor nr. 1, 2, 
3, 4, 5, 8, 13, 14, 16, 19 și 20. 

Pentru că nu cred că mai sunt și alte amendamente, voi supune votului 
acest amendament, care a fost propus ca urmare a unei solicitări venite din 
partea Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello,, Cluj-Napoca. 

Supun la vot amendamentul propus de mine și vă rog să pregătiți votul 
electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare au fost înregistrate: 33 de voturi „pentru”, 
astfel că amendamentul a fost aprobat, fapt ce presupune modificarea 
corespunzătoare a proiectului de hotărâre, respectiv a art. 2 alin. (2) și (3) din 
proiect și a anexelor cu nr. 1, 2, 3, 4, 5, 8, 13, 14, 16, 19 și 20 la acesta. 

* 
Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră, vă rog să le precizaţi.  

Dl. Mihai Iepure: 
 Da, domnule președinte, dacă îmi permiteți, am eu de propus un 
amendament.  

Pentru că am observat că exact la capitolul bugetat de unde am solicitat 
în primăvară, la aprobarea bugetului, alocarea unor fonduri pentru medicii 
rezidenți și pentru hrana pacienților din spitale, sau găsit fonduri disponibile, 
motiv pentru care poate mai găsim pe lângă cele 4906 mii lei și alte 70 mii lei, 
respectiv 14000 euro, pentru a oferii masă medicilor rezidenți care efectuează 
garzi neremunerate în spitalele din subordinea Consiliului județean, motiv 
pentru care vă propun suplimentarea la Capitolul 660220 Spitale-bunuri și 
servicii cu suma de 70 mii lei, sursa de finanțare fiind Capitolul 8402. 
Dl. Alin Tișe: 

Supun la vot amendamentul propus de domnul Iepure și vă rog să 
pregătiți votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare au fost înregistrate: 9 voturi „pentru”, astfel 
că amendamentul a fost respins. 

* 
Dacă sunt alte intervenţii vă rog să le precizaţi.  

D-na Adela Dehenes: 
Aș vrea să intervin, dacă îmi permiteți.  

Dl. Alin Tișe: 
Vă rog să propuneți ce doriți.  

D-na Adela Dehenes: 
Aș vrea doar să aduc în concret discuția privind rectificarea bugetară. 

Pentru că presa vorbește mult despre drumurile județene, despre problemele 
care sunt acolo. Anterior, la punctul nr. 7, am văzut că execuția bugetară pe 
drumuri este foarte slabă, doar 30% .... pentru drumurile cu lucrări pe fonduri.... 
Dl. Alin Tișe: 

... îmi cer iertare că vă întrerup... doamna colegă, .....  
D-na Adela Dehenes: 

...da... 
Dl. Alin Tișe: 

... pentru că suntem în dezbatere la proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului cu nr. 8 vă întreb dacă aveți propuneri legate de acest 
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proiect. Dacă aveți alte subiecte conexe, pe care doriți să le aduci în discuție, 
aveți la dispoziție punctul Diverse și nu proiectul cu nr. 8, care este în 
dezbatere. Deci, vă rog propuneri legate de proiectul nr. 8.  
D-na Adela Dehenes: 

Legat de acest punct... bineînțeles. Pentru că am văzut că fondurile care 
au fost realocate pentru alte solicitări sunt de la capitolul Drumuri și avem în 
acest moment un pod care stă să se prăbușeacă, iar din toate analizele pe care 
le-ați publicat dumneavoastră și specialiștii acolo va trebui să se aloce o sumă 
consistentă pentru reparația acestuia sau pentru construirea unui nou pod, 
vreau să vă întreb cum considerați să se procedeze având în vedere că la acest 
moment realocați sume din capitolul Drumuri către alte 
domenii/departamente? 
Dl. Alin Tișe: 

Revin cu rugămintea de a formula propuneri dacă aveți astfel de 
propuneri legate de proiectul nr. 8.... Concret. 

Mă auziți?... Aveți vreo propunere legată de acest proiect? Suntem la 
proiectul nr. 8 aflat în dezbatere.  
D-na Adela Dehenes: 

Deci, eu am pus o întrebare și înainte de a primi răspunsul 
dumneavoastră nu pot să propun nimic.  
Dl. Alin Tișe: 

Bine. Având în vedere că doamna Dehenes nu propune nimic, nu supun 
nimic votului dumneavoastră.  

Nemaifiind alte intervenţii, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, 
împreună cu amendamentul aprobat.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 31 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2022, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 142 

 
* 

*         * 
 

9. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
documentații cadastrale pentru imobilul înscris în cartea funciară 261361 
Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisiile noastre de 
specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
 Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 31 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
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documentații cadastrale pentru imobilul înscris în cartea funciară 261361 Cluj-
Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 143 

* 
*         * 

 
10. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea  indicatorilor de 

performanță financiari și nefinanciari pentru administratorii Aeroportului 
Internațional Avram Iancu Cluj R.A., cu mențiunea că a fost analizat în 
comisiile noastre de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Ionuț Florea: 
 Bună ziua, domnule președinte.... 
Dl. Alin Tișe: 
            ... am auzit o intervenție, vă rog să interveniți. 
Dl. Ionuț Florea: 
       ........Ionuț Florea de la USR PLUS sunt și aș avea o intervenție la acest punct.  
Dl. Alin Tișe: 
  Ce propuneri aveți la proiectul cu nr. 10?  
Dl. Ionuț Florea: 
             Dacă îmi permiteți, aș avea două întrebări pentru Comisia de negociere. 
Eventual, poate domnul Mînzat sau doamna Schiop, dacă sunt prezenți, ne-ar 
putea răspunde la aceste întrebări, care ar ajuta să ne formulăm votul pe subiect.   
Dl. Alin Tișe: 
  Vă rog să faceți propuneri la proiectul cu nr. 10?  
Dl. Ionuț Florea: 
   Cele două întrebări pe care le am la acest subiect sunt următoarele:  
   Prima întrebare este legată de poderea indicatorilor de guvernanță 
corporativă, care au o pondere de 50% în evaluarea totală, în condițiile în care 
toți cei cinci indicatori presupun respectarea unor prevederi legale. Întrebarea 
mea este de ce nu s-a alocat o pondere mai mare poate către indicatorii 
economici sau de utilitate publică?  

Legat de cea de-a doua întrebare, aș vrea să știu de ce s-a negociat o 
marjă a profitului de 1,6% în anul 2022, în condițiile în care această marjă a fost 
de 4,7 % în anul 2021? Cred că se putea negocia un pic mai mult. 

Acestea au fost întrebările mele și rog pe colegii din comisie să mă ajute 
cu un răspuns.  
Dl. Alin Tișe: 
          Vom transmite întrebările dumneavoastră către comisia de negociere 
condusă de domnul Mînzat.   

Mai sunt alte intervenții? 
Dl. Ionuț Florea: 
 Eu nu am alte intervenții de făcut. Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat.  
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Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 29 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea  
indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari pentru administratorii 
Aeroportului Internațional Avram Iancu Cluj R.A., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 144 

 
* 

*         * 
11. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind  aprobarea  indicatorilor de 

performanță financiari și nefinanciari pentru administratorul societății Pază 
și Protecție Cluj S.R.L., cu mențiunea că a fost analizat în comisiile noastre 
de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Ionuț Florea: 
     Bună ziua. Ionuț Florea de la USR PLUS sunt și aș avea două întrebări la acest 
proiect, întrebări pe care le adresez Comisiei de negociere. 
Dl. Alin Tișe: 
  Noi vă vedem și vă cunoaștem și nu înțeleg de ce, la fiecare intervenție, 
trebuie să vă prezentați, cu numele și de la ce partid sunteți. Toți colegii vă 
cunosc, iar transmisiunea acestei ședințe este publică și astfel vă vede toată 
lumea. Am avut această curiozitate și de aceia vă întreb de ce, la fiecare 
intervenție, precizați numele și partidul de la care sunteți? 
Dl. Ionuț Florea: 
   Dacă vă aminti, de la începutul ședințelor au fost și anumite probleme 
de ordin tehnic și nu ne cunoșteam prea bine și astfel s-a făcut o cutumă de a 
ne prezenta la fiecare intervenție, dar nu cred că este neapărat nevoie să 
procedăm în continuare în acest mod. Nici mie nu imi este prea comod să mă 
prezint la fiecare intervenție, așa că...  
Dl. Alin Tișe: 
 M-am gândit că sunt colegi care nu vă cunosc, dar cred că de doi ani și 
jumătate am ajuns să ne cunoaștem destul de bine.  
Dl. Ionuț Florea: 
  Este în regulă și observația este bună și o să...  
Dl. Alin Tișe: 
 ... dar dacă dumneavoastră doriți să continuați cu acest mod de 
prezentare, eu nu mă opun și puteți continua așa. 
Dl. Ionuț Florea: 
  Pur și simplu am luat-o ca un obicei... 
Dl. Alin Tișe: 
 Să revenim la proiectul cu nr. 11. 
Dl. Ionuț Florea: 

Așa cum am precizat, am două întrebări. 
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Am văzut în cadrul obiectivelor negociate că s-a negociat o creștere a 
cifrei de afaceri de 1% pe an, în condițiile în care numai inflația este undeva la 
două cifre. O creștere a cifrei de afaceri cu 1% pe anul 2022 înseamnă o 
diminuare semnificativă a cifrei de afaceri pe următorii 5 ani. În acest sens, 
doresc să întreb comisia de negociere de ce a negociat această diminuare a 
cifrei de afaceri în temerni absoluți. 

În al doilea rând, aș vrea să întreb, chiar dacă asta are legătură cu prima 
întrebare, de ce în cadrul indicatorilor s-a negociat o creștere a numărului de 
clienți de 20% pe următorii 5 ani, fapt care nu se corelează cu creșterea cifrei 
de afaceri de 1% decât în măsura în care compania își propune să diminueze 
tarifele.  

Acestea sunt cele două întrebări la care doresc să-mi răspundă comisia 
de negociere. 
Dl. Alin Tișe: 
           În regulă. O să transmitem întrebările către Comisia de negociere.   

Mai sunt alte intervenții? 
Dl. Alexandru Cordoș: 
 Domnule președinte, aș dori și eu să intervin, dacă se poate.  
Dl. Alin Tișe: 
           Vă rog. 
Dl. Alexandru Cordoș: 
 În această etapă, am analizat cu mare atenție indicatorii financiari și 
nefinanciari și s-a acordat o atenție sporită pentru o redresare și o continuare a 
activității de către această societate. Din această perspectivă, pregătim pentru 
luna viitoare o informare privin activitatea comisiei speciale, în care vom 
preciza mai multe propuneri și recomandării adresate acestor societăți. 
Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 
 În regulă. Am reținut.  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 28 de voturi „pentru”,  
astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind  aprobarea  
indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari pentru administratorul 
societății Pază și Protecție Cluj S.R.L., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 145 

 
* 

*         * 
 

12. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifelor 
serviciului public de operare a Centrului de Management Integrat al 
Deșeurilor  Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisiile noastre 
de specialitate. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
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Dl. Alin Tișe: 
 Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Da, bună ziua, aș avea eu o scurtă intervenție aici...Cătălin Sălăgean sunt! 
Dl. Alin Tișe: 
 Vă rog, dacă sunt propuneri legate de proiect! 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Având în vedere că noi practic din cele trei tarife, două nu au 
aplicabilitate imediat, respectiv faptul că nu este predată încă stația de sortare 
și stația de tratare mecano-biologică, oare avem un termen în care se vor 
finaliza și aceste două stații și vor fi predate către operator? Ca să nu mai spun 
că noi pierdem niște redevențe, noi, Consiliul Județean, pierdem niște 
redevențe pentru faptul că aceste două stații nu sunt operaționale! 
Dl. Alin Tișe: 
 Da! Care este întrebarea legată de proiect?  
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Dacă avem un termen în care vom putea preda operatorului stația de 
sortare și stația de tratare mecano-biologică? 
Dl. Alin Tișe: 
 Da, bun...obiectul proiectului nr. 11A este altul, nefiind nicio propunere...vă 
rog, dacă sunt alte propuneri legate de proiect...!  
 Dacă nu, atunci supun votului dumneavoastră proiectul, așa cum a fost 
el formulat! 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 27 de voturi „pentru”,  astfel Consiliul 
Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifelor serviciului public 
de operare a Centrului de Management Integrat al Deșeurilor  Cluj-Napoca, acesta 
devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 146 
 
* 

*         * 
 

13. Punem în discuție Informarea privind nivelul de asigurare a securităţii şi a 
siguranţei civice a comunităţii pe primele 6 luni ale anului 2022, cu 
mențiunea că a fost analizată în comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această Informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind nivelul de asigurare a 
securităţii şi a siguranţei civice a comunităţii pe primele 6 luni ale anului 2022. 

 
* 

*         * 
 

14. Punem în discuție Informarea privind Execuția Bugetului de Venituri și 
Cheltuieli și Indicatorii cheie de performanță ai consiliilor de administrație, 
pe trimestrul I 2022 la întreprinderile publice aflate sub autoritatea 
Consiliului Judeţean Cluj, cu mențiunea că a fost analizată în comisiile 
noastre de specialitate. 
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Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această Informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind Execuția Bugetului de 
Venituri și Cheltuieli și Indicatorii cheie de performanță ai consiliilor de 
administrație, pe trimestrul I 2022 la întreprinderile publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Cluj. 

 
* 

*         * 
 

15. Punem în discuție Informarea referitoare  la  exercitarea  dreptului  de  
preemţiune  în  temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea 
monumentelor istorice, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, conform Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, 
SEMESTRUL I/2022, cu mențiunea că a fost analizată în comisiile noastre de 
specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această Informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea referitoare  la  exercitarea  
dreptului  de  preemţiune  în  temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea 
monumentelor istorice, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
conform Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, SEMESTRUL I/2022. 

 
* 

*         * 
 
 

16. Diverse 
 

Dl. Alin Tișe:  
 Aș începe eu dacă îmi permiteți fiind practic ultimul punct pe ordinea 
de zi, să îmi permiteți ca în numele meu și al colegilor și al dumneavoastră, 
sper, să îi transmitem “La mulți ani” colegului nostru, Călin Tuluc. Astăzi este 
ziua lui de naștere, să fie sănătos și voios și de asemenea colegilor noștri care 
au avut în această săptămână ziua de naștere, să fie sănătoși, “La mulți ani” 
tuturor. Vă rog dacă dumneavoastră aveți intervenții la punctul Diverse să le 
faceți acum.  
D-na Adela Dehenes: 
 Domnule președinte, aveam ceva în minte, dar vreau numai așa să vă 
spun după cum s-a desfășurat ședința de astăzi am impresia că acest for 
deliberativ va fi pus în situația să parcurgă o formalitate anostă și aceasta să fie 
ședința de consiliu, da? Dacă mai ținem cont și de propunerea din ședința 
trecută, care probabil nu este valabilă la această ședință cu limitarea de 
minute, chiar stăm așa și vorbim, sunteți supărați, punem întrebări, nu ne 
răspundeți, deci chiar nici nu știu cum să vă aduc iarăși la subiectele care 
există în societate pentru care aveți disponibilitatea să formulați intervenții în 
presă dar nu păreți să aveți disponibilitatea de a ne răspunde nouă aici în 
ședința comună. 
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Dl. Iuliu Sămărtean:  
 Faceți dumneavoastră conferințe de presă și exprimați-vă!  
Dl. Alin Tișe:  
 Domnule coleg, vă rog să nu interveniți, este opinia doamnei nu are 
decât să o exprime. Dacă sunt alte intervenții la punctul Diverse, vă rog stimați 
colegi, pe subiecte care realmente interesează județul, vă rog să o faceți. 
Dl. Balla Francisc:  
 Bună ziua! 
Dl. Alin Tișe:  
 Vă rog! 
Dl. Balla Francisc:  
 Eu aș vrea să atrag atenția asupra unui lucru în care sunt și eu implicat 
direct, practic și m-am trezit de vreo două trei zile adică în ultimele două, trei 
săptămâni vizavi de furnizarea de apă. Știu că e secetă, știu că trebuie să 
acordăm prioritate, să dezvoltăm, să ajungă la toată lumea dar, din păcate, ne 
lovim de o chestie în care nici cei care sunt branșați astăzi la conductele de 
apă nu pot să aibă furnizare pentru că practic nu există debitele necesare, deci 
nu reușim să ale acoperim.  
Dl. Alin Tișe:  
 Da. 
Dl. Francisc Balla:  

Deci, eu propun să se revizuiască probabil aceste treburi și să vedem 
până unde se poate merge, pentru că nu are rost să facem o dezvoltare în 
detrimentul acelora care există deja și nu îi putem deservi. Să facem atunci o 
chestie, să o punem pe hârtie și să vedem avem sursele de apă? Putem să 
facem alimentarea sau ne trezim tot așa cu hopuri de acestea? Mai ales pe 
zonele rurale, astăzi avem o problemă mare din punct de vedere al debitelor și 
a presiunii.  
Dl. Alin Tișe:  
 Da, este un adevăr ceea ce spuneți, într-adevăr există zone în care în 
principal din cauza secetei și sigur, în plan secund, și din cauza faptului că 
sigur nu întotdeauna apa este folosită eficient de oameni însă, sigur aceasta 
nu este chestiunea pe care nu o putem controla noi în familia fiecărei 
persoane, dar în principal din cauza secetei am avut probleme cu apa. Am 
avut două mari probleme, am făcut un comitet de intervenție la Compania de 
Apă pentru a putea acționa de fiecare dată când avem astfel de situații.  

Am avut două probleme mari, dar nu sunt singurele, respectiv Chinteni 
și Cuzdrioara, am găsit soluții pentru ambele probleme. Chinteniul, faptul că 
Primăria pe propria cheltuială a achiziționat teren și un rezervor de rezervă iar 
noi am legat acest rezervor practic la rețeaua suplimentară și am reușit să 
creăm o rezervă de apă, repet, pe cheltuiala Primăriei care a dorit să facă asta. 
Și, de asemenea, am avut o problemă la Cuzdrioara unde am găsit de 
asemenea soluție alternativă, încercând împreună cu Primăria din Dej să 
echilibrăm furnizarea de apă către două sate care aparțin de Cuzdrioara și 
către zona industrială din Dej și am găsit și acolo o soluție.  
 Încercăm să tratăm fiecare zonă acolo unde să spunem apar astfel de 
probleme. Rețeaua pe care noi o avem astăzi o știți, este rețeaua care parțial 
este executată de Compania de Apă, parțial este executată de primari și oferită 
practic în domeniul public al județului, preluată de la aceștia și introdusă în 
rețeaua centralizată, asta este ceea ce avem. La fel, există localități care în 
rețeaua centralizată, practic pe care o au unii în sistem intern folosesc propriile 
rezerve, puțurile de apă sau folosesc sursa noastră de apă de la Tarnița.  
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 Există într-adevăr aceste probleme pe anumite zone, cum știți prea bine 
sunt probleme în toată România însă, nu au fost probleme grave. Încercăm de 
fiecare dată unde...a mai fost problema de la Gheorgheni, pe care o știți, a 
apărut în presă cu acel rezervor răsturnat care a contaminat solul și implicit 
pânza freatică și de aici au fost probleme cu apa. Și au mai fost câteva situații 
însă peste tot am intervenit prin Compania de Apă acolo unde a fost nevoie de 
apă suplimentară am oferit cu pompe mobile un supliment de presiune iar 
acolo unde a fost nevoie de apă cu cisternele au fost duse și folosite în sistemul 
localității de acolo. Dar, suntem atenți la această chestiune, încercăm să 
menținem sub control problema, sursa de apă pe care o avem o știți, 
presiunea pe care o avem în rețele este cea pe care o are sistemul centralizat, 
sper să nu avem probleme mai grave. Au fost câteva punctul pe care le-am 
rezolvat. Vă promit că vom trata fiecare subiect și fiecare eveniment apărut 
foarte atent și vom găsi soluții. Este o problemă într-adevăr care este ca o 
prioritate.   
Dl. Horea Chirteș:  
 Domnule președinte, poate ne puteți spune ceva și despre ..... Corușu, 
Săliștea Nouă, este aceeași situație sesizată din partea oamenilor, unii spun că 
apa este oprită în totalitate și poate știți ceva.  
Dl. Alin Tișe:  
 Știu subiectul și acolo, într-adevăr există zone, există anumite ore între 
care din cauza faptului că este folosită apa în exces și nu doar pentru 
consumul populației ci și pentru alte scopuri în satele de acolo, îndeobște 
pentru a se uda în curți și nu numai, există într-adevăr un moment în timpul 
zilei când  efectiv nu mai există apă pentru că nu mai există presiune pentru ca 
această cantitate necesară să ajungă la fiecare proprietate. Și acolo analizăm în 
prezent aceeași soluție ca și la Cuzdrioara de rețea sub presiune se cheamă 
care dă soluția în acest sens de a mări debitul și de a mări cantitatea de apă 
pentru zona respectivă. Suntem într-o fază avansată și pentru acea zonă, știm 
subiectul.  
Dl. Horea Chirteș:  
 Vă mulțumesc mult!  
Dl. Alin Tișe:  
 Împreună cu domnii primari, viceprimari de acolo și cu Compania de 
Apă o să dăm această soluție, probabil. Nu vreau să prelungesc foarte mult 
monologul meu, aș vrea doar să vă mai informez legat de podul despre care 
ați citit în spațiul public și să vă informăm în mod real și corect legat de acest 
subiect. Știți prea bine drumul de la Gilău la Mărișel este un drum care este 
predat constructorului și începând de anul acesta el este într-o modernizare. 
Cei care ați circulat pe el știți prea bine că era într-o fază avansată de 
modernizare, lucrările mergeau foarte bine, atât sus în Mărișel cât și pe traseu. 
În momentul în care pe o parte a podului a scăzut apa, ca urmare a nevoii de a 
se folosi mai multă apă și a necesarului la nivelul județului, la un picior, paleea 
de susținere practic pentru un picior de la acest pod, o dată ce a putut fi văzut 
de către constructor s-a constatat faptul că există o problemă în ceea ce 
privește rezistența acestui picior de beton și automat expertul care este 
expertul firmei care lucrează, apropo podul și drumul sunt predate către 
constructor de 1 an de când se lucrează la acest drum. Ei bine, ca urmare a 
constatării, expertul a făcut o notă de constatare și a cerut de îndată, pentru 
moment, oprirea circulației pe acest pod, până când expertul, printr-o 
expertiză, se va pronunța, asta însemnând câteva zile.  
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 Ei bine, acest lucru s-a întâmplat, după ce am avut o hârtie scrisă din 
partea expertului, am decis oprirea totală a circulației, evident cu cele două 
rute alternative prin Mărișel, respectiv prin Beliș, una cu aproximativ 40 km 
mai lungă, cealaltă cred că chiar cu 60 km mai lungă, am așteptat opinia 
expertului.  
 Expertul a spus explicit următorul lucru: pentru ca acest pod să poată fi 
folosit mai departe ca și soluție provizorie se impune efectuarea unor lucrări de 
rezistență respectiv, un pod nou, o palee de susținere care să înlocuiască 
actualul picior al podului în zona respectivă afectată iar acel picior al podului 
afectat să fie înglobat într-un picior mai gros de beton care practic să vină 
turnat peste actualul picior care este degradat, lucru pe care noi l-am însușit, 
într-un termen record de 3 zile am turnat fundația acestei palee de susținere, 
am ajuns la faza în care ea este până la nivelul podului ridicată. Urmează ca joi 
podul să fie pus sub presiune și practic lăsat pe această nouă susținere, 
această nouă palee de susținere. Cu alte cuvinte eu cred că într-un timp 
record am reușit să facem această lucrare și în curând practic să dăm podul în 
funcțiune în mod provizoriu. Ce înseamnă asta?  

Înseamnă că el, conform notei expertului va putea fi folosit până la 3,5 
tone.  

Pentru a se putea folosi până la 6, 7 tone sau chiar mai mult expertul a 
dat soluția suplimentară de care v-am vorbit, de a betona practic, de a prinde 
într-un picior nou de beton actualul picior care este distrus parțial de apă, așa 
încât să venim cu o suplimentare de rezistență a podului și a dat și câteva 
lucrări pe care trebuie să le facem ca să reziste la o greutate mai mare.  

Asta doar pentru a rămâne într-o utilizare provizorie, ca să ne înțelegem!  
Ca și soluție definitivă expertul a dat două soluții, respectiv ambele 

presupun demolarea actualului pod și construirea unui pod nou, fie în amonte 
fie în aval. În momentul de față de lucrează la proiectul tehnic deja la acest 
pod nou, sper eu ca în câteva zile să dăm drumul la circulație pe acest pod. Eu 
cred că este un termen pe care doar cei de rea credință nu îl apreciază, pentru 
că s-a lucrat zi și noapte acolo, realmente pentru că aceea palee ar trebui 
făcută, turnată într-un atelier în oraș, transportată cu mașini de mare tonaj, 
duse acolo, date jos cu macara de mare tonaj, puse sub pod, instalate, 
montate manual și cu macara!  

Am fost zi și noapte acolo pe teren atât eu cât și colegii mei și domnii 
vicepreședinți, mai ales seara, ziua când nu era lume să vedem ce se întâmplă, 
pentru ca să putem să intervenim.  

În concluzie, în câteva zile podul va fi dat în funcțiune în mod provizoriu, 
încercăm să facem și lucrările pentru a merge cu el la o folosință până la 6-7 
tone dacă nu chiar mai mult în sistem provizoriu iar în paralel să din drumul 
după ce expertul ne va da soluția de construire finală a podului să dăm drumul 
la construirea podului și aici se pune problema dacă va fi construit din 
elemente prefabricate, din alt sistem si așa mai departe, le vom face conform 
expertului și nimic mai mult.  

Deci, legat de acest pod cred că am avansat cu lucrările, am intervenit 
repede și cred că inclusiv oamenii de acolo din zonă au apreciat această 
rapiditate cu care noi am încercat să rezolvăm, cel puțin provizoriu, problema 
de trafic. 

Sigur, există două soluții alternative care sunt ca și distanță mult mai 
lungi, ele pot fi folosite mai departe de cei care doresc însă dorința noastră a 
fost să scurtăm și să menținem acest drum mai cu seamă că încep din 
toamnă, din septembrie o să înceapă școala, oamenii au nevoie de acces ușor, 
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salvare, pompieri în caz de nevoie, vorbesc pentru cei din Someșul Rece mai 
ales care au acolo fie proprietăți fie doar casă de vacanță și au nevoie de acces.  
D-na Adela Dehenes: 

Someșul Cald, mă scuzați. 
D-na Laura Chiorean: 

Domnule președinte..... 
Dl. Alin Tișe: 

Cam asta este pe scurt, pe lung, îmi cer iertare că am vorbit destul de 
mult povestea cu acest pod dar am vrut să știți exact subiectul. Dacă mai doriți 
să vă dau câteva informații despre CMID și despre celula de acolo, despre 
starea în care este toată licitația și contestațiile o să vă spun și despre asta.   

Știu că a fost o solicitare din partea..... 
D-na Adela Dehenes: 

Aș dori încă o precizare legat de drumuri.  
D-na Laura Chiorean: 

Domnule președinte dacă îmi permiteți. 
Dl. Alin Tișe: 

Doamna Chiorean, vă rog. 
D-na Laura Chiorean: 

Legat de criza apei, ca să o luăm într-o ordine cronologică, aș vrea să vă 
fac o propunere dumneavoastră și colegilor interesați de acest subiect, să ne 
gândim la o strategie, pe viitor sigur e bună venită această rezolvare punctuală 
a problemelor care apar dar la nivel global cu toții știm că criza apei este o 
primejdie care ne așteaptă pe toți și că dacă această irosire a apei potabile și 
continuarea poluării continuă va fi o problemă reală pentru noi toți, 
Parlamentul European încă din 2015 a atras atenția și o face în continuare, ne 
avertizează asupra faptului că e nevoie atât la nivel local cât și regional, 
național și la nivel global de o regândire a priorităților în ceea ce înseamnă 
strategia în acest domeniu, de asemenea ONU ne-a atras atenția în ultima 
perioadă, Organizația Națiunilor Unite asupra faptului că vom suferi o pierdere 
la nivel global de peste 40% din totalul apei potabile până în 2030 astfel că 
această criză a apei care va veni probabil peste o criză a alimentelor în 
perioada următoare, trebuie să ne ridice multe semne de întrebare și ne obligă 
pe noi ca și consilieri județeni să luăm în calcul, efectiv,  care vor fi 
mecanismele prin care vom putea interveni pentru a putea stopa această 
irosire a apei.  

Ar trebui să încercăm eventual, eu am discutat cu mulți primari din 
comunele din județul Cluj, să facem o..., de exemplu la nivelul comunelor să 
încercăm să avem o listă a tuturor puțurilor de apă care nu au secat în această 
perioadă, să avem o schemă și împreună cu cei de la Compania de Apă, cu 
autoritățile locale să încercăm să intervenim în acest fenomen și să ne 
pregătim, așa cum am spus, pentru criza apei. 

Cine este interesat de acest subiect vă propun să facem împreună o 
analiză și eventual să venim și cu niște propuneri concrete în perioada imediat 
următoare. Vă mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 

Absolut de acord, suntem de acord, dacă aveți nevoie de sprijin de orice 
fel din partea colegilor să îmi spuneți. În principiu sunt de acord să faceți 
această comisie sau cum doriți să o numiți și vă acordăm tot sprijinul, inclusiv 
la Compania de Apă să vă informeze. 
D-na Laura Chiorean: 

Împreună cu ei. 
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Dl. Alin Tișe: 
Absolut! 

D-na Laura Chiorean: 
Am avut și câteva sesizări din partea unor cetățeni din județul Cluj dar 

știți că nu aș vrea să le discutăm acum în ședință punctual pentru a nu ..., le voi 
discuta cu colegii care sunt interesați de acest subiect.  

Foarte mulți cetățeni, în acest context, sunt supărați, de exemplu, 
anumite fântâni au fost fie poluate fie unele efectiv distruse în urma unor 
extinderi iraționale sau la limita de legalitate a unor construcții și cred că aici va 
trebui, împreună cu cei de la Compania de Apă să îi ajutăm să își protejeze 
aceste resurse de apă existentă la nivel local. Mulțumesc.  
Dl. Alin Tișe: 

Absolut de acord.  
Dacă aveți această disponibilitate sunt de acord și vă susțin. 

D-na Laura Chiorean: 
Mulțumesc. 

Dl. Alin Tișe: 
Vă rog, dacă mai sunt intervenții.  

Dl. Horea Chirtes: 
Pentru DJ 105 S, drumul spre satul Pata Rât, avem mai multe sesizări și 

întrebări, știm că urmează să fie scos la licitație, nu știu care este situația, 
eventual o să pun o întrebare și la serviciul de specialitate dar poate știți dvs. 
ceva despre el.   
Dl. Alin Tișe: 

Este prins la întreținerile pe care deja le-am adjudecat, urmează firma 
care a câștigat să intre în luturi, e în lotul I sau III dintre cele V, vorbesc de 
întreținere, am avut licitația contestată, am închis cele două loturi și în curând 
o să putem lucra efectiv. E vorba de lucrări de întreținere la acel drum. Da, da, 
e prins pe lista noastră.  
D-na Adela Dehenes: 

Am cerut o intervenție.... 
Dl. Alin Tișe: 

Doamna Dehenes, nu vă auzim, doar întrerupt și nu înțelegem ce 
spuneți, din păcate. Dacă mai sunt intervenții.  
D-na Adela Dehenes: 

Da, nu știu dacă mă auziți. 
Dl. Alin Tișe: 

Acuma vă auzim, vă rog.  
Vi se blochează netul, vă vedem în imagine dar s-a blocat imaginea.  
Dacă mai sunt intervenții.  
Dacă nu, stimați colegi vă mulțumesc pentru prezența la această 

ședință.  
Vă informez că următoarea ședință din luna august va fi tot așa la finele 

lunii august urmând ca din luna septembrie să începem să intrăm în formula 
clasică de ședințe la sediul Consiliului Județean, să intrăm într-o normalitate 
dacă într-adevăr starea medicală și situația epidemiologică o să permită la 
nivelul județului dar, dorința noastră este ca până atunci să putem finaliza tot 
ce avem în sală și să putem derula aceste ședințe în formatul clasic, respectiv 
în ședința din luna septembrie.  

Pentru astăzi vă mulțumesc pentru prezență, vă doresc concediu plăcut 
acelora care încă nu ați fost în concediu și să ne revedem cu bine în luna 
august. Sănătate și numai bine! 
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* 
 

Având în vedere faptul că au fost epuizate toate probleme înscrise în 
ordinea de zi, constat că lucrările prezentei şedinţe s-au încheiat. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparenţa în 
administraţia publică nr. 52/2003, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afişat la sediul 
Consiliului Judeţean Cluj şi publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
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